



CANADA  
PROVINCE OF QUEBEC  
REGIONAL COUNTY MUNICIPALITY OF PONTIAC  
LITCHFIELD

**NOTICE OF PUBLICATION**

PUBLIC NOTICE is given by the undersigned secretary-treasurer of the Regional County Municipality of Pontiac that Council has adopted the By-Law Number 265-2020 relating to the remuneration of the Warden elected by universal suffrage and of members of Council for the year 2021.

The persons interested will be able to consult the By-Law at the office of the Regional county municipality of Pontiac situated at 602, Highway 301 North (intersection of highways 148 and 301) in Litchfield between 8 a.m. and 4 p.m. or at the office of each of the member-municipalities on the territory of the said regional county municipality.

GIVEN IN LITCHFIELD, this 21<sup>st</sup> day of January 2021.

Bernard Roy  
Director General/  
Secretary-treasurer

**CERTIFICATE OF PUBLICATION**

I, the undersigned, Christina Peck in my capacity as secretary-treasurer of the Municipalité de Bristol certify under my oath of office that I have posted the public notice annexed to the present by posting a copy at each of the places designated by law or the municipal council, between 4 p.m. and 5 p.m. on the 9<sup>th</sup> day of the month of February 2021.

IN TESTIMONY WHEREOF, I GIVE THIS CERTIFICATE,

in Bristol (Quebec)

this 9<sup>th</sup> day of the month of February 2021.

Christina Peck  
Secretary-treasurer



CANADA  
PROVINCE DE QUÉBEC  
MUNICIPALITÉ RÉGIONALE DE COMTÉ DE PONTIAC  
LITCHFIELD

### AVIS DE PUBLICATION

AVIS PUBLIC est donné par le soussigné Directeur général - secrétaire-trésorier de la Municipalité Régionale de comté de Pontiac que le conseil a adopté le règlement numéro 265-2020 pourvoyant à la rémunération du préfet élu au suffrage universel et des membres du Conseil de la MRC de Pontiac pour l'année 2021.

Les personnes intéressées pourront prendre connaissance de ce règlement au bureau de la Municipalité régionale de comté de Pontiac (entre 8h et 16h) sis au 602 Route 301 nord (à l'intersection des routes 148 et 301) à Litchfield ou au bureau de chacune des corporations municipales constituantes de ladite municipalité régionale.

DONNÉ À LITCHFIELD, ce 21<sup>e</sup> jour du mois de janvier 2021.

Bernard Roy  
Directeur général /  
Secrétaire-trésorier

### CERTIFICAT DE PUBLICATION

Je, soussigné(e), Christina Peck en ma qualité de Directrice générale, certifie sous mon serment d'office que j'ai publié l'avis public annexé aux présentes, en affichant une copie à chacun des endroits établis par la loi et/ou le conseil municipal, entre 16 heures et 17 heures le 7<sup>e</sup> jour du mois de février 2021.

EN FOI DE QUOI, JE DONNE CE CERTIFICAT

à Bristol (Québec)

ce 9<sup>e</sup> jour du mois de février 2021

Christina Peck  
Directrice générale